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                                                                                                               De Tike oktober 2024 

 

Knelpunten vereniging Fleanwille / Friesland  ’96. 

 
Geachte bestuur, 

Graag wil ik, namens Fleanwille te Bergum, een aantal zaken onder uw aandacht brengen die 

van invloed zijn op het functioneren binnen onze vereniging. Deze  onderwerpen zijn: 

- Communicatie 

- Bereikbaarheid bestuur 

- Informatie  op de site van de afdeling 

- Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen 
 

Communicatie: 

Graag zien we een éénduidige manier van communiceren. 

Dit seizoen was er zowel informatie te vinden op de site van de afdeling als ook op een app 

voor afdeling 11 als ook voor afdeling 10. Dit was niet bekend bij de secretaris van onze 

vereniging. 

Ook wordt er soms gecommuniceerd via de mail. 

Om miscommunicatie te voorkomen zien we graag dat er gekozen wordt om alle informatie 

via één kanaal naar de verenigingen te zenden. Onze voorkeur gaat uit naar het kopje 

‘Nieuws’ op de site van de afdeling. 

 

Bereikbaarheid bestuur: 

Omdat één van onze leden ook zitting heeft in het rayonsbestuur komt het wel eens voor dat 

we informatie van het bestuur moeten hebben over verschillende onderwerpen. Soms moeten 

we advies hebben over een onvoorziene situatie. Op dat moment is een telefonisch advies het 

snelst.  

Op de site wordt er nergens aangegeven hoe we op de één of andere manier contact kunnen 

krijgen met een bestuurslid. 

 

Informatie op de site van de afdeling:  

De informatie die men op de site van de afdeling kan vinden is niet up to date. 

Voorbeelden hierover zijn: 

- dat Fa. Vlasman nog onze vervoerder is. Indien we vragen hebben naar onze 

vervoerder is deze niet te vinden en ook niet bereikbaar. 

- Onder het kopje “agenda” verwachten we data te vinden waarop staat wanneer het 

afdelingsbestuur hun vergaderingen, feestavonden e.d. organiseert. Indien we als 

vereniging en/of rayon onze bijeenkomsten willen plannen gaan we uit van de data die 

de afdeling heeft gepland zodat leden in de gelegenheid worden gesteld om bij beide 

aanwezig te kunnen zijn. Zeker in het voorjaar en in het najaar is het wenselijk dit op 

tijd te kunnen weten. 

 

Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen: 

Al een tweetal jaren hebben we contact gezocht met u als bestuur om informatie te kunnen 

krijgen om als vereniging te kunnen voldoen aan bovenstaande wet. Deze wet beschermt 

verantwoordelijken voor aansprakelijkheid.  

De informatie die we hierover hebben gekregen, eind 2021/begin 2022,  kwam via andere 

verenigingen tot ons. Dit waren ook verenigingen buiten de duivensport. Deze deelde ons 

mede dat de overkoepelende organisaties de verenigingen moesten voorzien van informatie. 
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Nadien hebben we u als bestuur benaderd hierover. Tot nu toe is er nog steeds geen 

terugkoppeling geweest in welke vorm dan ook. Dit betreuren we en daarom willen we graag 

dat dit punt op de afdelingsvergadering op de agenda komt te staan.. 

 

Tot slot: 

We zijn ons er terdege van bewust dat u als bestuur vele vrijwillige uren in de duivensport 

steekt waar wij als duivenliefhebbers profijt van hebben. Daar zijn we u zeer erkentelijk voor. 

Immers zonder bestuur en commissies kunnen we deze hobby niet uitvoeren!! 

Maar onder het motto “goed kan altijd beter” willen we deze zaken onder uw aandacht 

brengen zodat we er allemaal nog meer plezier aan beleven zonder dat dat geen vraagtekens 

opwekt. 

 

 

Namens Fleanwille Bergum wens ik u een prettige, vlotte vergadering toe. 

                                     

                                                                               John Ament   


